
 

Referat fra KFUR-møte, Rådhuset, 30. mars 2023, kl. 18.30-20.30   
 

Medlemmer i Kommunalt foreldreutvalg i Ringerike kommune (KFUR) 2022/2023  

Skole  FAU-leder  Nestleder  
Tilstede 
30.03.2023  

Benterud 1-7  Frøydis Maurtvedt  Reidar Steine  
 Frøydis og 
Reidar  

Helgerud 1-7    Emma (vara for nestleder)   Emma  

Ullerål 1-7  Cicilie Myrvang      Cicilie  

Vang 1-7  Ann Kristin Torp    Ann-Kristin 

Veien 1-7  Guro Dæhlen  Knut Gunderud  Guro  

Hallingby 1-10     Silje Nymoen   Silje 

Nes 1-10     Anne Marie Heggerudstad   Anne Marie  

Sokna 1-10  Christian Tyrikjær       

Tyristrand 1-10  Christi W. Myhre      Christi  

Hov 8-10  Håvard  Merete D. Aastorp   Merete  

Veienmarka 8-10  Monica Follestad      Monica  

Haugsbygd 8-10  Morten Eiknes      Morten  

Sektor Utd. og fam.  Skolefagligrådgiver:  Eirin Mathiesen    

Sektor Utd. og fam.  Kommunalsjef:  Jarle H. Hildeskår   x 

Sektor Utd. og fam.  SLT-koordinator  Karianne Berg   x 

    

 
 

Sak 1 Informasjon fra kommunalsjef  
Kommunalsjefen informerte om at det på kommunestyremøtet i dag var oppe en sak om 
Veienmarka ungdomsskole hvor renovering av vinduer og ventilasjon blir dyrere enn 
forventa pga prisvekst i bygge bransjen. Kommunestyret ble også informert om at 
kostnadene ved transport til brakkene i Hovsmarka blir noe dyrere enn opprinnelig budsjett. 
 
Kommunalsjefene vil benytte KFU og er glad for at dette samarbeidet er etablert og 
informerte om organisering til staben. Eirin, Rådgiver for skole er kontaktperson mot KFU. 
 
Sak. 2 Oppfølgingspunkter fra forrige møtes referat.   
Jule-/sommeravslutninger: Kommunalsjefen informerte om at dette gjøres forskjellig på 
skolene, avhengig av hvilke avtaler lærere har med sin skoleleder/rektor.FAU-ene kan gå i 
dialog med egen rektor, som har ansvar for arbeidstidsavtalene. Dette kan tas det opp i SU 
(SFS2213).  
 
Matservering på SFO: Det er ikke alle SFO som har matservering. (Sokna og Benterud har 
ikke). Spørsmålet er: Hvorfor tilbys det ikke mat? Kommunalsjefen svarer at dette kan tas 
opp i SU på den enkelte skole. Det er opp til den enkelte skole ved rektor og innføre 
matservering, da mot en egenbetaling/kostnad. 
 
Hvor mange foreldremøter skal det være i skoleåret? Kommunalsjefen svarer at det er  



praksis med to foreldremøter i året og at det fra neste skoleår er laget en plan med forslag til 
temaer som skal drøftes i foreldregruppa. Det er kontaktlærer i samarbeid med 
klassekontaktene som organiserer disse møtene. 
 
 
 
 
Sak. 2 RKFU Videre om hensikt, mål, vedtekter Hva skal vi hete?   

• Avstemming: Vi heter Kommunalt foreldreutvalg Ringerike (KFUR)   
• Guro sender revidert utkast til vedtekter, utkast til møteplan for KFUR og 
utkast til årshjul for FAU-ene i Ringerike kommune til Eirin med kopi til Karianne 
og Jarle. Disse legges ved referat fra dette møtet når kommunen sender ut på 
epost til alle FAU-ledere og nestledere.   
 

Sak 3. Innspilte saker fra FAU’ene   

 

Sak 3.1 Avvikskultur i Ringeriksskolen - Meldes det avvik hver gang en klasse eller elev ikke 
har den lærer(voksen)-ressursen det er planlagt for/har krav på? Hva slags avvik er det i 
skolene og hvordan følges det opp?   
 
Kommunalsjefen svarer at det ikke meldes avvik hver gang en klasse eller elev ikke har en 
lærer (voksen) ressursen det er planlagt for/har krav på. 
Det meldes avvik dersom det er avvik fra årstimetall. Mister en elev med vedtak timer hen 
har krav på, skal det tas igjen i løpet av året.  
Det meldes ikke avvik dersom spesiallærer er syk og det settes inn ufaglærte.  
Det skal føres avvik når mistet spesialundervisning ikke erstattes etter 14 dager.   
Kommunen benytter Compilo. Det tas ut rapporter på hver enkelt skole og rektor, 
ledergruppene sammen med verneombud, tillitsvalgte er skolerte i dette og kan følge opp. 
Kommunalsjefen kan ta ut alle rapporter. 
Fau kan etterspørre avvikshåndtering i SU.  
Kommunalsjefen ønsker at det skrives flere avvik. Det kompetanse heves i sektor på bruk av 
Compilo som avvikssystem. 
 
 
RKFU mener skolen bør informere bredt når det er alvorlige hendelser, for å unngå mye 
rykter og spekulasjoner.  Kommunalsjefen svarer at: 

• Alle tilfeller av vold mellom elever skal meldes som avvik.   
• Rutine for vold i skolen ligger i «Trivsel i Ringerikesskolen» Den skal revideres. 

Disse rutinene ligger på hjemmesiden til kommunen. 
• FAU-ene kan være et bindeledd i slike saker og avverge unødvendige 

spekulasjoner.   
 

 
Sak 3.2 Ungdomsmiljøet i sentrum- rus felles utfordringer og felles tiltak? Hva er status og 
hvordan involvere foreldre? Karianne Berg, SLT koordinator informerer og involverer. Kontinuitet i 
foreldresamarbeid til vgs? Hva kan gjøres?   
Slt koordinator informerer om at det er utfordringer i ungdomsmiljøet i sentrum, hvor de fleste 
ungdomskolene er involvert. Det er stor bekymring for 5-10 ungdommer, de flest er gutter i alderen 



13-16 år. Det er flere ungdommer som henger rundt dette miljøet og av den grunn så er biblioteket 
stengt for mer åpent. «Gutta» har en truende adferd, hetta over hodet, unngår kameraene. De driver 
«katt og mus» lek vaktselskapene. Det er også noen Jenter i denne ungdomsgruppa. Det er slik at det 
er få av disse ungdommene som bruker klubb Free Zone på fredagkveldene.  
Ungdommene er ute etter skoletid og utover tidlig kveld. 
Tiltak som er satt inn:  

• forsterka innsats fra vaktselskapet,  
• besøksforbud på Kuben   
• Alle forelder er kjent med at sine barn er med på dette  
• Snart åpner Fosseparken, flytter inn i Søndre park  
• Oppholder seg på Petersøya  
• Hendelse sist helg med hasj.   
• Overgangsforeldremøter med 7.trinn for å informere om hva de vil kunne møte.  
• RUS-undervisning på foreldremøter i 9. trinn.   

 
 

Ungdata 2021 Ungdomsskolen:   
Sier at 11 % har prøvd alkohol. Når det gjelder hasj i ungdomskolen så oppgir 2 % at de har prøvd det 
det siste året mot 12 % som sier de har prøvd/ brukt i videregående. Dette er tall under 
landsgjennomsnittet. 
 
Det ryktes at det florerer med hasj på 2006-kullet på fester og at dette fører til utenforskap. Slt 
koordinatoren kan verken bekrefte eller avkrefte eller avkrefte dette.  Derimot kjenner Slt 
koordinator til at det forekommer rusbruk og at det er utestenging på Russebusser/vaner, foreldre 
kjenner til «kontrakter» som inngås i forbindelse med russegruppene. Ungdom bruker millioner på 
buss og russefest.  
Det har kommet et forslag fra ungdomsrådet og russestyrene om at avgåtte russepresidenter snakker 
på foreldremøter på 9. og 10. trinn, om at de «angrer» på valget om å bruke så mye penger i 
russetiden. Det jobbes med å se på muligheten til å få dette til. 
 
 Slt koordinator informerte også om rusreformen «fra straff til hjelp» Politiet har ikke lenger verktøy 
til å gripe inn på mistanke. Hønefoss politistasjon hadde to U18-saker på narkotika i fjor.  
Nødvendig at voksne kontakter skolen, miljøveiler, ungdomskontakt, politiet dersom de kjenner til 
noe eller noen de er bekymret for. Vi er der for å hjelpe. 
 

• FAU-sak: Foreslå at foreldre på 9. trinn har ansvar for å gå Natteravn. Gjelder egentlig 
barneskolene også.   

  
Sak 3.3 Dekning av helsesykepleier - Hva er lov/forskriftskravet? - Klarer kommunen å følge kravet 
på alle skoler? - Om ikke, hva gjøres for å forbedre barnas tilgang til helsesykepleier? Sak fra 
Veien.  

• Utsettes til møte i mai.  
  
Sak 3.4 Kommunens arbeid med trafikksikkerhet rundt skolene.   
Trafikksikkerhetsutvalget har satte ned en gruppe som skal se på tiltak knyttet opp mot 
trafikksikkerhetsutfordringer rundt skolene. 

 
 

Fau Ullerål etterspør en kartoversikt over trygg skolevei. SLT-koordinator ser om hun finner kart og 
sender Fau leder.  
 



Fau Benterud: sender Karianne Berg utfordringene/innspillene fra trafikkavvikling ved Benterud 
skole.  De forventer at strategigruppa kommer på befaring og er i dialog med FAU ved skolene. Slt 
koordinator er også Barnerepresentant og vil på bakgrunn av det se på saken til Benterud og gi Fau 
leder en tilbakemelding. 

 
Sak 3.5 Digital dømmekraft -mobilbruk- sosiale medier – felles praksis i kommunen?  

• Utsettes til møte i mai.  
  
Evt.-saker  
a) Veldig hyggelig at medlemmer i KFUR inviterer hverandre til det som skjer av foredrag/samlinger 
på skolene!  

• Åge Svarsad Ombud for barn og unge kommer til Ullerål skole  
o 13. og 27. april kl. 18  

• Barnevakten.no til Hallingby skole  
o 18. april kl. 19.30-21.00  

• Nettvett ++ med politiet til Vang skole  
o 2. uke i mai  
o  

b) Vi trenger en fullstendig liste over FAU-ledere og nestledere, med epostadresse. Kommunen 
sender denne til Guro Dæhlen. Guro ser på muligheten for å lage en messengergruppe for FAU-
ledere/nestledere.  
  
NESTE MØTE torsdag 25. mai kl. 18.30, Rådhuset  
 
Saker til neste møte:  

1. Vedta vedtekter for KFUR  
 

2. Oppfølgingssaker fra forrige møte 
• KFUR inviterer strategigruppen/trafikksikkerhet til neste møte.   
• FAU-sak som kan følges opp: Foreslå at foreldre på 9. trinn har ansvar for å gå Natteravn. 

Gjelder egentlig barneskolene også.   
 
3. Legge møteplan for KFUR med datoer og temaer for neste skoleår, slik at FAU-møtene ved 

hver skole kan tilpasses og avholdes i forkant og de da har mulighet til å melde inn saker til 
utvalget.  

 
4. Lage forslag til årshjul for FAU-ene, slik at FAU-ene får tips til relevante temaer 

(undersøkelser, innspill til budsjett mm.) og kan spille inn til rett tid.    
 

5. Utsatte saker fra forrige møte  
• Dekning av helsesykepleier - Hva er lov/forskriftskravet? - Klarer kommunen å følge kravet på 

alle skoler? - Om ikke, hva gjøres for å forbedre barnas tilgang til helsesykepleier?   
 

• Digital dømmekraft -mobilbruk- sosiale medier – felles praksis i kommunen?  
 

6. Nye innspilte saker fra FAU’ene  
  
Referent 

Karianne Berg med hjelp fra Guro Dæhlen sine notater 

 


